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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.20.2018-2023 

Protokół nr XX/2020 

XX Sesja Rady Gminy w dniu 15 czerwca 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 15 czerwca 2020 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:29 tego 

samego dnia. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jerzy Grześkowiak 

7. Jolanta Jóźwiak 

8. Kamila Kołacka 

9. Paweł Kurpik 

10. Zbigniew Łyszczarz 

11. Bartłomiej Mieloch 

12. Ewaryst Pankowski 

13. Marek Stroiwąs 

14. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

1. Michał Marciniak 

w posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu 
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1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. Przedstawienie porządku 

obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dzień dobry, otwieram XX sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl, bardzo serdecznie witam Radnych Gminy Zaniemyśl, Pana Wójta Gminy 

Zaniemyśl Pana Krzysztofa Urbasa, Radcę Prawnego Pana Marka Grzelaka, pracowników 

Urzędu Gminy, pracowników technicznych oraz wszystkich mieszkańców Gminy Zaniemyśl, 

którzy obserwują nas na kanale youtube, zanim przejdę do odczytania w porządku obrad 

przeczytam informację dotycząca sesji, w sesji uczestniczą Radni Gminy, Wójt, Sekretarz, 

Radca Prawny, Kierownicy Referatów przedstawiający projekty uchwał i obsługa biura Rady 

Gminy, łącznie około 21 osób, stoliki i miejsca rozmieszczone są w odpowiedniej odległości 

od siebie, na sali dostępne są odpowiednie płyny dezynfekcyjne, maseczki oraz rękawiczki, 

sala została odpowiednio przygotowana stoły, krzesła i mikrofony zdezynfekowane, 

będziemy starać się ograniczyć do minimum bezpośredni kontakt proponuje się, żeby osoby, 

które nie będą posiadały przed sobą mikrofonu zabierały głos z mównicy, osoby, które są 

chore, które są w grupie ryzyka lub mogą czuć się zagrożone decyzję o uczestnictwie w sesji 

podejmują indywidualnie, proszę o rozważną i odpowiedzialną decyzję w tych sprawach, 

proszę wszystkich Państwa Radnych o zrozumienie powagi sytuacji, Państwo Sołtysi zostali 

poinformowani o obradach wraz z mieszkańcami zostali zaproszeni do śledzenia przebiegu 

sesji na kanałach youtube, odczytam teraz porządek dzisiejszej sesji  

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 

2) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych 

umów dzierżawy nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 
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3) w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości niektórych grup 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku                          

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19; 

4) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu; 

5) w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy Zaniemyśl na lata 2020-2024; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 

do kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 

2020; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 

do kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 

2020; 

8) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Zaniemyśl; 

9) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług                             

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                   

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela                            

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności 

częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości                            

i sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów 

komunalnych; 

10) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2020; 

11) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

12) w sprawie skargi na kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

czy ktoś z Państwa Radnych chce wnieść zmiany do przedstawionego przeze mnie porządku 

obrad  

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, wnioskuję, żeby do 

porządku dzisiejszej sesji wprowadzić jeszcze jedną uchwałę, ona by się mieściła w punkcie  

10, a więc pozostałe by się przesunęły, gdyż to są wszystko związane, wcześniej uchwały, 

związane z Referatem Infrastruktury, chodzi mianowicie o uchwałę w sprawie Regulaminu 
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korzystania z sanitariatu usytuowanego w Zaniemyślu przy ulicy Plażowej, wnioskuję, żeby 

to było w punkcie 10 dzisiejszej sesji 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze, w takim razie będziemy 

głosować wprowadzenie zmiany w porządku obrad w punkcie 10 wprowadzamy, Panie 

Wójcie jak brzmi ta uchwała 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, uchwała w sprawie Regulaminu korzystania z sanitariatu 

usytuowanego w Zaniemyślu przy ulicy Plażowej 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, czy moglibyśmy prosić o uzasadnienie, skąd ta pilność,  

mamy na dzisiaj w porządku obrad uchwały o miejscach do kąpieli, miejsce do kąpieli przy 

ulicy Plażowej ma działać od połowy lipca, a mamy sesję w planie za dwa tygodnie, prawda, 

moglibyśmy się zapoznać z tym Regulaminem przed jego przyjęciem, 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, Szanowni Państwo, dlaczego tak w ostatniej chwili, cały czas 

właściwie w okresie wiosennym próbowaliśmy ten sanitariat, który był dostępny w ubiegłym 

sezonie dostosować do innych warunków, przede wszystkim trudności z pozyskaniem osoby, 

która by zawiadywała tym sanitariatem, więc trzeba było przeprowadzić modernizację tego 

sanitariatu i został założony automat, który będzie otwierał, po wrzuceniu oczywiście monety, 

drzwi do tego sanitariatu, wymieniliśmy też drzwi, gdyż te poprzednie, które były, niestety 

były niezbyt mocne, a wiadomo, że wandalizm u nas jest i gdy już jesteśmy pewni, że ten 

system będzie u nas działał, dlatego tak szybko ta uchwała i tak na ostatnią chwilę, ale chcę 

też Państwu powiedzieć, że ten sanitariat nie będzie czynny tylko latem, a więc w okresie, 

gdy będzie miejsce do kąpieli czy  od 1 lipca tylko on z automatu już zaraz będzie otwarty, 

dostępny, nie tylko tym, którzy korzystają z plaży czy miejsca do kąpieli ale wszyscy ci, 

którzy przechodzą ścieżką będą mogli korzystać i zakładamy, że ten sanitariat będzie czynny 

do końca września, a nie tylko w okresie sezonu, wszyscy ci, którzy się tam przemieszczają, a 

bardzo dużo osób się przemieszcza, szczególnie w weekendy będą mieli możliwość 

skorzystania i będzie on czynny, zakładamy, całą dobę, nie tylko w określonych godzinach 

ale spróbujemy, że będzie czynny całą dobę 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ja chciałabym tylko zapytać czy ten 

sanitariat przy małym Kościele, tak, przy ulicy Poznańskiej, również ma taki Regulamin 
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Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak, tylko to jest sanitariat prowadzony przez spółkę  wiec to 

już jest zupełnie inny podmiot, który działa na tym rynku i spółka tutaj, Prezes podejmuje 

decyzję  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  a sanitariat na Plażowej miał do tej pory Regulamin czy 

w poprzednich latach działał bez Regulaminu 

    

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, nie, w poprzednio był to sanitariat, który działał, był przy 

Urzędzie i on będzie zawsze przy Urzędzie, jeszcze na początku zawiadywał nim Gminny 

Ośrodek Kultury i Rekreacji, ten sanitariat w ubiegłym roku był czynny ale nie było tam 

pobierania opłat, teraz w związku z tym, że wprowadziliśmy automat to powinien być 

przyjęty Regulamin 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, czyli to jest główna przyczyna 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, to jest główna przyczyna, oczywiście kwestia opłaty to ja, 

jak Państwo przyjmiecie uchwałę, to ja Zarządzeniem wprowadzę jaka będzie opłata za 

korzystanie z tego sanitariatu 

 

Radny Tomasz Grabowski, ja mam pytanie jeszcze a propo tego sanitariatu, właśnie przy 

małym Kościele, on jest dostępny dla ogółu 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak 

 

Radny Tomasz Grabowski, w określonych godzinach, czy też będzie dobę 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, też jest automatem 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, całą dobę z tego co wiem jest czynny, automat też tam jest                   

i można wrzucić monetę, i skorzystać z niego 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czyli do porządku obrad na wniosek 

Pana Wójta ma zostać wprowadzone w punkcie 7, podpunkcie 10 uchwała                              

w sprawie Regulaminu korzystania z sanitariatu usytuowanego w Zaniemyślu przy ul. 
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Plażowej, pozostałe uchwały, uchwała 10) przyjmuje - w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Zaniemyśl na rok 2020, przyjmuje podpunkt 11), podpunkt 12) będzie miał teraz - w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl i podpunkt 13) w sprawie 

skargi na kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia zmian w porządku obrad (zmiana dotyczy wprowadzenia w punkcie 7,                        

w  podpunkcie 10 projektu uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z sanitariatu 

usytuowanego w Zaniemyślu przy ul. Plażowej 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, 

Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

 

przeczytam cały porządek obrad już po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 
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2) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych 

umów dzierżawy nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 

3) w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości niektórych grup 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku                          

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19; 

4) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu; 

5) w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy Zaniemyśl na lata 2020-2024; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 

do kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 

2020; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 

do kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 

2020; 

8) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Zaniemyśl; 

9) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług                             

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                   

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela                            

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności 

częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości                            

i sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów 

komunalnych; 

10) w sprawie Regulaminu korzystania z sanitariatu usytuowanego w Zaniemyślu przy 

ul. Plażowej; 

11) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2020; 

12) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

13) w sprawie skargi na kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

porządek został zmieniony przechodzimy do kolejnego punktu, czyli ten stwierdzenie quorum 

Radnych 
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2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie listy obecności i Radnych 

uczestniczących w sesji stwierdzam, że na sali sesyjnej mamy 14 Radnych, co stanowi liczbę 

wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał.  

3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

Radny Tomasz Grabowski, w punkcie 2) stwierdzono quorum Radnych, 13 Radnych, 

natomiast w punkcie 3) jest  przyjęcie protokołu z XVIII sesji i głosowało w sumie 12 – tu, a 

trzech było nieobecnych czyli jakby jeden za dużo albo za mało w którejś pozycji 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, mam podpowiedź, że przy głosowaniu 

nie było wszystkich radnych, przyszli w trakcie i dlatego później te liczby są tak jak tutaj 

zapisano, czy jeszcze jakieś pytania, jeśli nie to przechodzimy do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XIX sesji Rady Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

 

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, Szanowni Państwo rozpocznę od Zarządzenia, w którym 

zmieniałem budżet na 2020 rok, konkretnie 29 maja, tego roku, w którym to dokonano 

przeniesień między rozdziałami i paragrafami, zgodnie z potrzebami CUW                                         

w Zaniemyślu przeniesiono między paragrafami kwotę 500,00 zł między innymi na wydatki 

związane z ubezpieczeniem majątku, zgodnie z potrzebami oświaty przeniesiono między 

paragrafami kwotę 350,00 zł zabezpieczając środki na podatek vat i kwotę 3.200,00 zł 
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zabezpieczając środki na naprawę poręczy i ubezpieczenia majątkowe, w Zarządzeniu tym 

przeniesiono również między paragrafami kwotę 50,00 zł na wydatki związane z badaniami 

wstępnymi dla osoby wykonującej zlecenie dotyczące utrzymania porządku i czystości                    

w sanitariacie na ul. Plażowej, przeniesiono również między paragrafami kwotę 20.000,00 zł 

zabezpieczając środki na przyszłe koszty ogrzewania świetlic wiejskich, w okresie 

międzysesyjnym nasza spółka, Zakład Gospodarki Komunalnej, wykonywała przyłącza 

wodociągowe, kanalizacyjne, ogółem wykonała 10 sztuk przyłączy wodociągowych oraz               

3 sztuki przyłączy kanalizacji sanitarnej, konserwatorzy na stacjach wykonują przeglądy                               

i konserwację hydrantów p.poż. na terenie całej Gminy, usunięto awarię sieci wodociągowej 

w miejscowości Polwica, usuwano również osady i czyszczono przepompownie ścieków                  

w ilości 8 sztuk, wykonywano również cały czas prace porządkowe na terenie naszej Gminy, 

informacje dotyczące mienia komunalnego, pierwszą informacja, którą chciałem przekazać 

to informacja o wyniku przetargu pisemnego nieograniczonego na dzierżawę nieruchomości 

niezabudowanej, położonej w Zaniemyślu przy Planu Berwińskiego, jak Państwo wiecie, 

ogłoszony na dzień 23 marca tego roku przetarg pisemny nieograniczony na  wydzierżawienie 

gruntu o pow. do 200 m2, stanowiącego część działki geodezyjnej, położonej w miejscowości 

Zaniemyśl na Placu Berwińskiego, z przeznaczeniem na prowadzenie działalności 

gospodarczej w postaci małej gastronomii, zakończył się w dniu  

18 maja tego roku wynikiem negatywnym, warunkiem uczestnictwa w przetargu było 

złożenie pisemnej oferty i wpłacenie wadium w wysokości 500,00 zł. w terminie do 23 marca 

do godz. 11:00, w  ustalonym terminie wypłynęła jedna oferta, oferent zaproponował 

miesięczną stawkę  czynszu w wysokości 3,20 zł. za m2 plus należny podatek VAT, oferta 

zawierała wymagane informacje i została zakwalifikowana do następnego etapu postępowania 

przetargowego, w drugim etapie postępowania przetargowego wystąpiono do Wojewódzkiego 

Urzędu Ochrony Zabytków w Poznaniu  Wielkopolskiego Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków o opinię z konserwatorskiego punktu widzenia, uzgodnionej z oferentem 

wizualizacji zewnętrznej budynku gastronomicznego, przesłana opinia była negatywna, 

ostatecznie w dniu 18 maja tego roku oferent wycofał na piśmie złożoną ofertę, uzasadniając 

głównie zaistniałą w Polsce sytuacją epidemiologiczną, w dniu 8 czerwca podpisałem 

Zarządzenie nr 158  w sprawie oddania w użyczenie nieruchomości niezabudowanej o pow. 

45 m2, stanowiącej część działki oznaczonej nr ew. 466, położonej w Zaniemyślu przy ulicy 

Plażowej, Zarządzenie dotyczy oddania w użyczenie na okres 7 lat Stowarzyszeniu Lider 

Zielonej Wielkopolski z siedzibą w Środzie Wielkopolskiej terenu o pow. 45 m2, 

przeznaczeniem na postawienie wiaty rowerowej, Stowarzyszenie Lider Zielonej 
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Wielkopolski zamierza zrealizować projekt finansowany ze środków Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego  pod nazwą „Z Nami Warto”, mającego 

na celu rozbudowę infrastruktury turystycznej, w ramach tego projektu na terenie wskazanym 

przez Gminę Stowarzyszenie ustawi wiatę rowerową,  ogólnodostępną, konkretnie, Szanowni 

Państwo, ta działka, czy ten teren mieści się w obrębie dzisiejszej naszej plaży, czy miejsca 

do kąpieli, zaraz za furtką, czy za bramą, po lewej stronie akurat jest taka powierzchnia, że 

myślę, że w tym miejscu jeśli będzie ustawiona będzie służyła i rowerzystom, i też 

ewentualnie osoby będą mogły tam przy ławie, i stole usiąść, i odpocząć, takie są założenia, 

całość tego projektu będzie realizował Lider Zielonej Wielkopolski, my wskazujemy miejsce, 

oni to zrealizują, ale my też zgodnie z umową, która jest już u nas, będziemy utrzymywać tą 

wiatę w porządku, w dniu 9 czerwca podpisałem akt notarialny dotyczący sprzedaży 

nieruchomości stanowiącej działkę o pow. 26 m2, położoną w miejscowości Zaniemyśl, przy 

ul. Raczyńskiego, jest ona w rejonie Ośrodków Wypoczynkowych, na rzecz ENEA                               

z przeznaczeniem na realizację urządzeń infrastruktury technicznej, w postaci w postaci stacji 

transformatorowej, działka została sprzedana za kwotę netto 4.450,00 zł, plus należny podatek 

VAT w wysokości 1.023,50 zł., ponieważ działka nie ma bezpośredniego dostępu do drogi 

publicznej ustanowiona została służebność drogi koniecznej, za jednorazowym 

wynagrodzeniem w kwocie 500,00 zł. plus podatek VAT, uchwała Rady Gminy Zaniemyśl  

w przedmiotowej sprawie  została podjęta 8 lipca 2019 roku, informacje z zakresu 

rolnictwa, w terminie od 1 września do 30 listopada na terenie całego kraju przeprowadzany 

będzie Powszechny Spis Rolny, który obejmie gospodarstwa rolne osób fizycznych, 

prawnych i jednostek organizacyjnych nie posiadających osobowości prawnej, udział w spisie 

rolnym jest obowiązkowy, w ramach spisu przekazywane będą  dane w formie samospisu 

internetowego przeprowadzanego za pośrednictwem interaktywnej aplikacji dostępnej na 

stronie internetowej Głównego Urzędu Statystycznego, wywiadu telefonicznego 

przeprowadzanego przez rachmistrza spisowego z wykorzystaniem zainstalowanego na 

komputerze odpowiedniego oprogramowania oraz bezpośredniego wywiadu 

przeprowadzanego przez rachmistrza spisowego z wykorzystaniem urządzenia mobilnego, 

wyposażonego w odpowiednie oprogramowanie, 8 czerwca podpisałem Zarządzenie                          

w sprawie powołania Gminnego Biura Spisowego i wyznaczenia Zastępcy Gminnego 

Komisarza Spisowego, Szanowni Państwo kolejne informacje z zakresu realizacji 

tegorocznego budżetu, tylko skrótowo, rewitalizacja obszarów zdegradowanych społecznie 

w miejscowości Śnieciska – Budowa boiska wielofunkcyjnego, jak pewnie Państwo wiecie, 

roboty są prowadzone, była dość długa przerwa związana z awarią koperki, ale już wszystko 
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zostało naprawione i te prace są kontynuowane, dzisiaj mam nadzieję będzie pierwszy kolor 

położony tego boiska, jutro druga warstwa, i wykonawca będzie już utwardzał kostką wjazd, 

parkingi, i też opaskę wokół tego boiska, następnie też jeszcze powiesi w całym zakresie 

boiska siatkę, oczywiście urządzenia, bramki ustawi tak jak to w przetargu było zapisane, 

myślę, że do końca czerwca lub też początek lipca inwestycja powinna być zakończona                         

i zgłosi nam do odbioru, termin to 13 sierpnia tego roku, kolejna inwestycja, która się toczy, 

budowa ścieżki rowerowej wraz z oświetleniem Zaniemyśl-Lubonieczek, te prace trwają, 

myślę, że dzisiaj, pojutrze powinna być położona powierzchnia asfaltowa, dzisiaj się 

rozpoczęły te prace, następnie firma elektroinstalacyjna ustawi słupy z oprawami ledowymi 

no i prace porządkowe, myślę, że jak tylko będzie to możliwe, ścieżka będzie udostępniona 

wszystkim, którzy będą chcieli przemieszczać się na tym odcinku rowerami, termin realizacji 

tego zadania to 31 lipiec, myślę, że to będzie dużo, dużo wcześniej, trwają też prace przy 

rekultywacji wód powierzchniowych Jeziora Raczyńskiego, przypomnę, że jest to ten rok                   

i przyszły, tak tutaj umowa jest podpisana, te prace systematycznie przez firmę PROTE                       

z Poznania są wykonywane, przebudowa ulicy Spacerowej i Rekreacyjnej w Zwoli, etap I i II, 

konkretnie w tym roku robimy I etap tej inwestycji, a więc ulicę Spacerową, chociaż proszę 

mnie nie trzymać, one mi się mylą, Spacerowa i Rekreacyjna, one są przyległe, w każdym 

bądź razie, te prace są kontynuowane, myślę, że tak, około 40% całości co zamierzamy w tym 

roku już jest przez wykonawcę wykonane, choć on się spieszy, gdyż termin to 30 czerwiec 

tego roku, przypomnę, że realizujemy kolektor deszczowy na tych ulicach i utwardzamy 

kostką bezfazową te ulice, które są bardzo wąskie, spadki, wysokości, wjazdów właściwie 

przy każdej nieruchomości musimy się zastanowić, żeby wykonać ta ulice, a jednocześnie, 

żeby właściciele nieruchomości mogli wjechać na swoje nieduże posesje, zadanie 

zakończone, 4 czerwca zakończono prace związane z profilowaniem dróg gruntowych na 

terenie naszej Gminy, roboty wykonywała firma – Zakład Drogowo-Transportowy z Nekli, 

wartość wykonanych robót to kwota 60 tys. złotych brutto, likwidacja wyrobów budowlanych 

zawierających azbest na terenie gminy Zaniemyśl, do dnia dzisiejszego, myślę, że już minęło, 

do 15-tej można było składać wnioski o udział w realizacji tego zadania poprzez azbestu na 

terenie gminy Zaniemyśl, wnioski dostępne były w biurze podawczym oraz na stronie 

internetowej, na stronie internetowej dostępny jest również Regulamin wykonania                            

i finansowania tego zadania, wpłynęło dość dużo wniosków, przeanalizujemy te wszystkie 

wnioski i w zależności od tego ile mamy środków finansowych będziemy wybierać, liczyła 

się od samego początku kolejność wniosków, a więc nie powinno być problemu, kto złożył 

ostatni i nie starczy nam środków finansowych nie będzie mógł mieć zrealizowanego 
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wniosku, kolejne zapisane, nie duże, w naszym budżecie utworzenie małej infrastruktury, a 

więc placu zabaw dla mieszkańców miejscowości Jaszkowo, 2 czerwca została podpisana 

umowa na wykonanie tego zadania, urządzenia i dostarczy, i zamontuje firma Foresto ze 

Środy Wielkopolskiej, wartość tych urządzeń z montażem to kwota 22.000,00 zł brutto, 

Gmina Zaniemyśl otrzymała pomoc finansową w wysokości 17.000,00 zł. na to zadanie ze 

Stowarzyszenia Lider Zielonej Wielkopolski z siedzibą w Środzie Wielkopolskiej i chcę 

jeszcze Państwa poinformować, że 22 maja podpisałem umowę na realizację zadania – 

termomodernizacja budynku użyteczności publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Pigłowicach, roboty wykonywać będzie firma Robert Wawrzyniak, MARKETING,                          

z siedzibą w Śremie, termin realizacji zgodnie z zapisami umowy to 21 sierpień, tego roku, 

informacje dotyczące oświaty, 25 maja zostało wznowiło działalność Przedszkole 

Samorządowe, nasze, „Kolorowy Świat” dla potrzeb opieki na dziećmi pracujących rodziców, 

również 25 maja szkoły podstawowe na terenie gminy wznowiły działalność, ale tylko                         

w zakresie zajęć opiekuńczych nad uczniami i konsultacji z nauczycielami, szczególnie przed 

egzaminem ósmoklasisty, w dniu 4 czerwca Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu 

ogłosiło przetarg na świadczenie usługi dowozu uczniów do jednostek oświatowych w roku 

szkolnym 2020/2021, a więc na przyszły rok szkolny, w okresie międzysesyjnym nasza 

Gmina otrzymała dotację na kwotę 54.880 zł w ramach programu Zdalna szkoła i dotację na 

kwotę 38.000 zł na modernizację stołówki w Szkole Podstawowej w Śnieciskach, ważniejsze 

wydarzenia w jednostkach oświatowych, Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu, Szkoła zajęła 

4 miejsce na 227 zgłoszonych placówek  w programie „Drużyna Energii”, w związku                             

z uczestnictwem w programie szkoła otrzymała stroje i sprzęt sportowy, na zajęcia 

opiekuńcze uczęszcza 2 uczniów klasy I-II i 3 uczniów oddziału dla uczniów 

niepełnosprawnych, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, w  tym okresie uczniowie z tej 

szkoły brali udział w różnych konkursach plastycznych, językowych i matematycznych, 

szczególnie należy podkreślić wyniki 5 uczniów klasy II, którzy w Ogólnopolskim Konkursie 

„Orzeł Języka Angielskiego” zajęli miejsca w pierwszej dziesiątce i zostali laureatami tego 

konkursu, nasze Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu, od momentu wznowienia 

działalności w zajęciach uczestniczyło od 2 do 4 dzieci, dopiero od dzisiaj rodzice 

zapowiedzieli wzrost uczestników korzystających z naszego Przedszkola, a więc dzieci do 8, 

w okresie międzysesyjnym nasza Biblioteka Publiczna ogłaszała różne konkursy, między 

innymi ogłosiła dwa konkursy fotograficzne, pierwszy pod nazwą „BY OSIĄGNĄĆ 

SZCZYT, STAJEMY NA KSIĄŻKACH, KTÓRE PRZECZYTALIŚMY” oraz „UBIERZ 

SIĘ W KSIĄŻKĘ”, jak co roku z okazji Tygodnia Bibliotek wyłoniono trzech 
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najaktywniejszych czytelników, tym razem za rok 2019, z okazji 100-lecia urodzin Jana 

Pawła II zorganizowano dwa konkursy wiedzy o Janie Pawle II,  w dniu 15 maja Biblioteka 

otrzymała od Rady Powiatu Średzkiego w darze 16 książek autorstwa Noblistki Olgi 

Tokarczuk, podsumowano konkurs dla dorosłych „Czy jesteśmy oczytani”?, nasza Biblioteka 

dołączyła również do XIX Ogólnopolskiego Tygodnia Czytania Dzieciom pod hasłem „Cała 

Polska czyta dzieciom o zwierzętach”, to tyle jeśli chodzi o informacje z naszej Biblioteki, i 

na koniec jeszcze informacje z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, który oczywiście jak 

Państwo wiecie działa w ograniczonym zakresie, ale ważniejsze informacje, które chciałem 

przekazać, 3 czerwca ogłoszone zostały nabory na stanowisko głównego księgowego oraz 

animatora w Gminnym Ośrodku Kultury, chcę przypomnieć, że w pierwszym naborze na 

stanowisko głównego księgowego nie doszło do rozstrzygnięcia tego konkursu dlatego 

dyrektor podjął decyzję o kolejnym naborze, Pan dyrektor informuje, że w związku                           

z wdrożeniem trzeciego etapu  znoszenia ograniczeń związanych z koronowirusem                             

i możliwością stopniowego ograniczonego przywracania działalności domów, centrów                          

i ośrodków kultury od 1 czerwca wznowiona została część zajęć odbywających się                           

w Gminnym Ośrodku Kultury, działania zostały dostosowane do jej indywidualnej faktycznej 

sytuacji oraz  warunków epidemicznych na terenie naszej Gminy, opracowany został 

Regulamin zajęć w nawiązaniu do ich specyfiki i obowiązujących wymogów, jeszcze jedna 

informacja, w związku z ograniczeniami w funkcjonowaniu Gminnego Ośrodka Kultury                   

w Zaniemyślu jego działania zostały przeniesione do Internetu, 4 czerwca udostępniony został 

pierwszy z cyklu wywiadów z mieszkańcami Gminy Zaniemyśl, wywiady mają na celu 

inspirowanie oraz budowanie społeczności lokalnej, dziękuję bardzo to wszystkie informacje  

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa 

Radnych ma pytania do przedstawionych informacji przez Pana Wójta, jeżeli nie ja chciałam 

zapytać czy Konserwator Zabytków zaproponował jak ma wyglądać ten budynek na Placu 

Berwińskiego, bo bez względu na to kto to będzie budował, czy Gmina Zaniemyśl, czy jakiś 

prywatny inwestor pewne wytyczne chyba jeżeli Konserwator nie zgodził się na to co 

zaproponował  inwestor to pewnie jakieś wytyczne dał, czy nie dał żadnych? 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak rzeczywiście Konserwator wydając negatywną opinię na 

temat tego budynku, który przyszły dzierżawca chciał pobudować, postawić tam, a to był 

budynek trwale związany z gruntem, a więc fundamenty, murowane ściany, ocieplone 

oczywiście, wizualizacja też była przedstawiona, kolorystyczna, nie przyjął tego rozwiązania            
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i  zasugerował, żeby to był budynek, który nie jest trwałe związany z gruntem ale nowoczesny 

i tyle z tej odpowiedzi co przypominam sobie od Konserwatora, jeżeli będziemy                               

w przyszłości do tego podchodzić  no to będziemy się tym sugerować, a to pismo i nietrwale 

związane, a więc jakiś kontenerowy, ładny i nowoczesny, a więc będziemy, zobaczymy co                    

w kolejnym wystąpieniu do Konserwatora jak się wypowie w tym temacie, na razie nie mamy 

chętnego i na razie w tej chwili, myślę, że w przyszłym roku jakbyśmy, a mam nadzieję, że 

wreszcie przyszedł czas na Plac Berwińskiego i będziemy realizować ten Plac Berwińskiego, 

wówczas łatwiej będzie usytuować i zagospodarować cały teren Placu Berwińskiego i wokół 

tego pawilonu, gdzie zostawimy miejsce na niego, albo też wykostkujemy, żeby móc 

postawić na to jakiś kontener ładny        

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy jeszcze jakieś pytania 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, jeszcze kontynuując, skąd taka decyzja o warunkach 

zabudowy, która była wydana w ubiegłym roku chyba specjalnie, żeby ten przetarg 

przygotować, ona będzie odpowiednia dla tych wymogów Konserwatora, tam były ogólne 

zapisy czy właśnie nie były na tyle konkretne, że trzeba by było zmienić 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, w decyzji o warunkach zabudowy nigdy nie piszemy, to jest 

decyzja administracyjna, jak ma wyglądać budynek, tam się pisze, w decyzji o warunkach 

zabudowy tylko te najważniejsze parametry, a więc odległości od pasów drogowych czy od 

chodników, wysokość do kaletnicy, powierzchnię zabudowy i to jest, i tylko takie parametry, 

a jeżeli chodzi o  

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, w takim razie ona będzie odpowiednia, będzie mogła być 

wykorzystana   

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak, oczywiście, że tak, bo dzisiaj wiemy, jeszcze poprzednio 

jak żeśmy robili przygotowania do Placu Berwińskiego nie było potrzeby nawet uzgadniać 

tego z Konserwatorem, że teraz będziemy musieli to przejść, przebrnąć 

Radny Tomasz Grabowski, ja mam jeszcze pytanie, planujemy ponowny przetarg, to 

pytanie 
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Wójt Gminy Krzysztof Urbas, nie, w tej chwili nie planujemy, zobaczymy, ta informacja 

myślę, że  się rozejdzie tutaj wśród przedsiębiorców, jeżeli będzie jakiś wniosek czy 

zainteresowanie to wówczas będziemy ogłaszać kolejny przetarg 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy jeszcze pytania do Pana Wójta, 

jeżeli nie to chciałam tylko pogratulować naszym dzieciom sukcesów no i liczymy na więcej, 

na kolejne sukcesy naszych dzieci, przechodzimy do punktu piątego 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, zapytam, czy ktoś z Państwa ma nową 

interpelację, żeby ją przedstawić, a później tą, która wpłynęła w okresie międzysesyjnym, 

radna Kamila Kołacka, bardzo proszę  
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bardzo proszę po sesji o przekazanie tej 

interpelacji, a jutro zgodnie z procedurami Urzędu będzie ona przekazana Panu Wójtowi 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, ja tu się zastanawiam Pani Przewodnicząca czy to na tego 

typu interpelację nie powinien odpowiedzieć Prezes naszej spółki, gdyż on zawiaduje                         

w całości  Halą, oczywiście nie jest to dla Urzędu, i dla mnie sprawa obca, może niezbyt 

szczegółowo itd., Pani radnej nie było na Komisji wspólnej wyjaśniałem tutaj sprawę 

związaną z Halą i co się tam wydarzyło, jakie były straty, bo tutaj zresztą Pan jeden z radnych 

powiedział, że chodzi już w opinii publicznej kilkaset tysięcy złotych, zostało to 

wyszacowane ale skoro Pani nie było na Komisji odpowiemy na pytania, na piśmie    

Radna Kamila Kołacka, żeby uciąć spekulacje to może warto by uzyskać odpowiedź na te 

pytania 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy jeszcze jakieś nowe interpelacje, 

jeżeli nie to bardzo proszę o odczytanie interpelacji Pani radnej Katarzyny Gomułkiewicz                  

z dnia 25 maja 2020 r., bardzo proszę Pani radna o odczytanie 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, pozwoliłam sobie złożyć interpelację w tym okresie 

międzysesyjnym również w związku z licznymi głosami mieszkańców, to jest temat, który się 

nieustannie się powtarza w rozmowach ale w okresie zdalnej szkoły i zdalnej pracy był 

szczególnie żywy 
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6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pan Wójt dnia 8 czerwca 2020 r. złożył 

odpowiedź Pani radnej Katarzynie Gomułkiewicz, radnej Gminy Zaniemyśl na złożoną 

interpelację, teraz ją odczytam 
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czy Pani radna ma jeszcze pytania do złożonej odpowiedzi 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję za tą odpowiedź i deklarację, pozwoliłam 

sobie ją przekazać niektórym z mieszkańców, będziemy też pewnie do niej się odwoływać                 

w przyszłości kiedy będą się pojawiać kolejne pytania, przyszła mi jeszcze taka myśl, 

ponieważ tu w tej odpowiedzi skupiono się przede wszystkim na sieci światłowodowej, a 

wobec jej niewystarczającego zasięgu wielu z nas korzysta ze zdalnego dostępu do Internetu 

być może można by wystąpić do operatorów tych anten czy nadajników, które są 

zlokalizowane na stacjach bazowych na terenie naszej Gminy, a są takie w Zaniemyślu                   

i w Łęknie z zapytaniem czy  one mają na pewno odpowiednią dla naszego terenu moc 

przekaźnikową, nie wiem dokładnie jak to się nazywa, ale czy są wystarczająco nowoczesne, 

żeby właśnie zapewnić nam ten dostęp zdalny, z którym też jest kłopot, i z siłą sygnału czy 

też w ogóle z jego dostępnością to, które operator ma nadajnik na jakiej stacji bazowej, jest 
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informacja dostępna na stronie  Urzędu Komunikacji Elektronicznej więc może w ten sposób 

dałoby się zadziałać, dziękuję 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, Szanowni Państwo, ja bym może jeszcze tak dodał do tego 

pisma, taką informację, do Państwa radnych, jesteście przedstawicielami z różnych okręgów 

na terenie naszej Gminy ale też i do mieszkańców naszej Gminy, tych miejscowości, które 

jeszcze w ogóle nie są objęte siecią, nawet jak nie ma sygnału w tych miejscowościach, ale 

jeszcze są miejscowości tak jak na końcu wymieniłem miejscowości, które nie mają 

rozprowadzonej tej sieci, my tutaj z Urzędu jesteśmy gotowi zorganizować spotkanie                         

z przedstawicielem, tych mieszkańców, tej wioski tam, gdzie nie ma tej sieci z operatorem, 

ten operator przeanalizuje sytuację, czy ta inwestycja jest ekonomicznie uzasadniona dla 

niego itd., jeżeli będą zobowiązania mieszkańców tych miejscowości, chodzi o to ilu będzie 

korzystało z tej sieci no to jest taka możliwość, że ten operator, w naszym przypadku, tu w tej 

chwili, jest  to INEA, podejmie to wyzwanie, a już takie sytuacje były i na terenie ulicy 

Raczyńskiego, końcówka, tam mieszkańcy się skrzyknęli, podpisali zobowiązanie, operator 

INEA rozprowadził tą sieć, ale oczywiście zgodnie z tym zobowiązaniem wszyscy 

właściciele nieruchomości się podłączyli czy co, którzy się podpisali, podpisać się można, a 

potem trzeba niestety podpisać umowę i płacić, tak, że te miejscowości, a więc Jeziory 

Wielkie, myślę, że Jaszkowo jakby było zainteresowane, tam jest dość sporo mieszkańców, 

teren oczywiście częściowo jest rozległy ale jakby mieszkańcy byli zainteresowani no to 

jesteśmy gotowi zorganizować takie spotkanie tutaj z operatorem, a więc INEA-ą                                

i zobaczymy może uda się poza tymi proceduralnymi rzeczami, a więc Ministerstwo 

Cyfryzacji, kiedyś to był Urząd Marszałkowski teraz Ministerstwo Cyfryzacji przejęło 

wydawanie pieniędzy na światłowody z Unii Europejskiej i wcześniej to zrobić, oczywiście 

już wtedy dofinansowania jako takiego do sieci nie ma, operator bierze na siebie, ale oczekuje 

od mieszkańców, żeby się podłączyli, dziękuję 

radny Bartosz Biskup,  ja tak zupełnie na zakończenie tego tematu, po pierwsze chciałbym 

sprostować informację jakoby sieć światłowodowa w miejscowości Śnieciska została 

wybudowana ze środków Unii  Europejskiej wręcz przeciwnie została ona wybudowana 

dzięki zaangażowaniu i mobilizacji mieszkańców, i mojej skromnej osoby, sam 

koordynowałem te działania,  musieliśmy podpisać ponad 50 umów, żeby finansowo się to 

operatorowi spięło, zajęło to blisko dwa lata, wielokrotnie było to gdzieś na forum  

krytykowane, że mogliśmy czekać i zrobiliśmy po swojemu, i dzisiaj myślę, że ponad połowa 
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mieszkańców Śniecisk korzysta ze światłowodu, jest z tego bardzo zadowolona, tak, że jeżeli  

będzie wola spotkania z pracownikiem i ja też bardzo chętnie pomogę w nawiązaniu 

kontaktu, bo już znamy się i działaliśmy wspólnie, dziękuję bardzo 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję nie widzę dalszych pytań 

przejdziemy teraz do punktu siódmego, podjęcie uchwał  

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl, projekt 

przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego ograniczonego 

nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/153/2020 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

 

radny Tomasz Grabowski, ja mam jeszcze pytanie do tego, czy żaden z rolników nie 

wystąpił z wnioskiem kupienie tej ziemi 

 

Pani Barbara Cukrowska, pisemnych wniosków nie ma, informacje telefoniczne są ale 

pisemnego wniosku nie ma dlatego nie rozpatrujemy 

 

radny Tomasz Grabowski, i my jako Gmina nie rozważamy sprzedaży tej ziemi 
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Pani Barbara Cukrowska, na razie takiej decyzji nie podejmowaliśmy    

2) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl, projekt 

przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości rolnych, stanowiących własność Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/154/2020 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

3) w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości niektórych grup przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19, projekt przedstawiła Pani Agnieszka 

Scheffler, Skarbnik Gminy 

Głosowano w sprawie: 

zwolnienia z podatku od nieruchomości niektórych grup przedsiębiorców, których płynność 

finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID-19 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



24 

 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/155/2020 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

4) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu, projekt 

przedstawiła Pani Monika Niemier, kierownik Referatu Infrastruktury 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/156/2020 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

5) w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 

Zaniemyśl na lata 2020-2024, projekt przedstawiła Pani Monika Niemier, kierownik Referatu 

Infrastruktury 

na wstępie Pani Monika Niemier wyjaśniła, że w uchwale w rozdziale II w tabeli nr 3 wkradł 

się błąd, ponieważ niezamieszkały jest jeden z czterech lokali w budynku przy ulicy 

Poznańskiej 12, w miejscowości Łękno,  o powierzchni 28,5 m2, pozostałe lokale 

wynajmowane są podstawie umowy najmu, tutaj widocznie przy scalaniu komórki, 

wyśrodkowaniu po prostu została tylko jedna informacja, tak, że tutaj musielibyśmy 

sprostować, błąd wynika po prostu z omyłki pisarskiej, bądź przy formatowaniu tabeli, dalej 

omówiła projekt uchwały 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ja teraz mam pytanie do Radcy, 

naszego Radcy Prawnego, czy ta omyłka pisarska wynikająca z, można powiedzieć, 

technicznych spraw, ma tak istotne znaczenie, że musimy ją wprowadzić głosowaniem, czy 

przyjmujemy to jako omyłkę pisarską 

Radca Prawny Marek Grzelak, Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, chodzi tutaj                    

o tabelę nr 3 – łączny zasób mieszkaniowy Gminy i sposób zagospodarowania, proszę 

zwrócić uwagę, że tutaj są wymienione cztery lokale, a w sposobie zagospodarowania 

wskazuje się, że są niezamieszkałe i po ustaleniach wnikliwych projektodawca uchwały 

doszedł, że pozostałe trzy są zamieszkałe, i tylko chodzi o to, żeby ta oczywista omyłka 

została sprostowana w związku z powyższym Pani Przewodnicząca ja nie widzę tutaj 

potrzeby głosowania 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ale czy powinno być wprowadzone zanim zagłosujemy 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że powinno być wprowadzone 

zanim będziemy głosować, do tekstu uchwały 

Radca Prawny Marek Grzelak, do tekstu uchwały tak jak tutaj projektodawca prosi, aby ten 

sposób zagospodarowania został sprostowany w takim zakresie, że w trzech przypadkach 

lokale są zamieszkałe, czyli jakby projektodawca popełnił błąd w projekcie uchwały, który 

jest oczywisty i prostuje to na ten moment, to nie powinno być przedmiotem głosowania, co 

do zmiany, bo to dotyczy stanu faktycznego 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, stanu faktycznego, ale myślę, że można 

te zmiany wprowadzić na bieżąco 

Radca Prawny Marek Grzelak, tak, ja myślę, że Państwo przyjmujecie to sprostowanie                    

i podzielacie to, że to sprostowanie powinno mieć miejsce ze względu na stan faktyczny, i z 

uwzględnieniem tego sprostowania uchwała będzie głosowana 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, zrobimy 10 minut przerwy technicznej, 

tak żeby tutaj nasz pracownik biura Rady mógł wprowadzić te zmiany i żebyśmy głosowali 

już prawidłową treść uchwały    

10 – cio minutowa przerwa 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, mamy problemy techniczne, ale 

chciałam wytłumaczyć tylko Państwu jak będzie wyglądał poprawny zapis w tabeli trzeciej – 

punkt czwarty, ulica Poznańska 12, 63 – 020 Zaniemyśl, mamy cztery lokale i pierwszy lokal 

o powierzchni 28,5 m2 jest lokalem niezamieszkałym, pozostałe trzy lokale o powierzchni  

28,5 m2 i dwa lokale o powierzchni 59 m2 będzie widniał zapis – umowa najmu, tak będzie 

tutaj sprostowana ta omyłka pisarska, czy jeszcze inne pytania do przedmiotowej uchwały, 

jeżeli nie to proszę o włączenie głosowania 

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Zaniemyśl na lata 

2020-2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/157/2020 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

6) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2020, 

projekt przedstawiła Pani Monika Niemier, kierownik Referatu Infrastruktury 

radna Katarzyna Gomułkiewicz, nie mam pytania tylko taki mały komentarz, chociaż 

faktycznie w ubiegłym roku już tak było mówione na ten sam temat ale tu Pan Wójt powtarza, 

że nie wie dlaczego ustawodawca wprowadził takie ograniczenie, że 30 dni tylko mogą 

funkcjonować te miejsca okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli i nawet tydzień temu na 

Komisji też pojawiło się to stwierdzenie, że nie wiadomo dlaczego, więc ja się 

pofatygowałam i zajrzałam do uzasadnienia tej ustawy, Prawo Wodne, które obowiązuje od 

stycznia 2018 roku, czyli już trzeci sezon na tej podstawie właśnie są organizowane                        

i w uzasadnieniu było napisane tak, zgodnie z oczekiwaniem Ministra Zdrowia nastąpi 
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zmiana definicji miejsca wykorzystywanego do kąpieli, tak to było wcześniej sformułowane, 

na miejsce okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli i tak jest teraz z tym ograniczeniem do 

30 dni, z uwagi na zapewnienie bezpieczeństwa osobom kąpiącym się podczas 

zorganizowanego krótkotrwałego wypoczynku letniego np. obozy młodzieżowe, harcerskie, 

okazjonalne ośrodki wypoczynkowe ustawodawca przewidział inną niż kąpieliska formę 

nadzoru sanitarnego nad jakością wody w zakresie zapewniającym wyeliminowanie zagrożeń 

zdrowotnych w czasie kąpieli, wprowadzenie definicji kąpieliska oraz definicji miejsca 

wykorzystywanego do kąpieli miało na celu wyraźne sprecyzowanie, że tylko kąpieliska są 

pod stałym nadzorem i kąpiel z nich jest zupełnie bezpieczna natomiast w pozostałych 

wykorzystywanych do kąpieli, które nie zostały wyznaczone przez Radę Gminy jako 

kąpieliska, osoby kąpią się na własne ryzyko, należy zaznaczyć, że w chwili obecnej, czyli                   

w czasie kiedy Prawo Wodne aktualnie obowiązujące było uchwalane, miejsca 

wykorzystywane do kąpieli stanowią wybieg organizatorów przed zorganizowaniem kąpielisk 

właśnie ze względu na określone w przepisach wysokie wymagania, które mają zapewnić 

kompleksowy nadzór nad jakością wody w kąpielisku, miejsca wykorzystywane do kąpieli 

miały za sprawą woli i możliwości organizatorów podnosić swój status i zostać 

przekształcone w kąpieliska jednak w praktyce okazało się, że organizatorzy kąpielisk, które 

nie spełniają wysokich kryteriów by mogły funkcjonować zamykają je na rzecz miejsc 

wykorzystywanych do kąpieli, podjęcie intensywnych działań mających na celu poprawę 

jakości wody i ochrony zdrowia w takich miejscach nie znajduje pokrycia w rzeczywistości 

co było pierwotnym zamysłem ustawodawcy w celu zapewnienia bezpieczeństwa 

zdrowotnego wszystkich osób korzystających z tej formy rekreacji dla sytuacji wyjątkowych 

określanych jako miejsca okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli dano możliwość 

organizowania tej formy wypoczynku jednakże w ograniczonym zakresie tak, aby 

organizatorzy w sytuacjach, w których mogą otworzyć kąpielisko nie uchylali się od tego 

obowiązku, wpisujemy się w te sytuacje opisane przez projektodawcę i kolejny rok 

wyjątkowo wyrażamy zgodę na zorganizowanie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, Szanowni Państwo ja chciałem dodać, że te moje 

stwierdzenia, nie wiadomo dlaczego tylko 30 dni, chodziło mi o to, że w Polsce, szczególnie 

my tutaj czy w Wielkopolsce, ale myślę, że cała Polska, ten sezon letni jest bardzo krótki                      

i ustawodawcza oczywiście zapisując w ustawie, że to może być 30 dni tylko zastanawiam się 

ciągle dlaczego, dlaczego nie pozwolił samorządom decydować, że miejsce okazjonalne do 
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kąpieli może być np. 60 dni w naszym przypadku, od 1 lipca do końca sierpnia albo też od 

dwudziestego któregoś czerwca do dwudziestego któregoś sierpnia, a więc narzucił 

ustawodawca nam swoją wolę, a my byśmy podchodzili do tego bardziej elastycznie 

wyznaczając tą ilość dni w stosunku do potrzeb i przede wszystkim oczekiwań wszystkich 

tych, którzy korzystają z tego miejsca i tego typu wątpliwości zawsze wyrażałem, i wyrażam 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że ustawodawca to co czytała 

Pani radna Gomułkiewicz jasno wyraził się, że takie miejsca jak my mamy powinny mieć 

status kąpieliska, a faktycznie obiekt okazjonalnie wykorzystywany do kąpieli to są 

faktycznie plaże jakieś dzikie czy mniej uczęszczane, aczkolwiek też jak tutaj Pani radna 

Gomułkiewicz czytała jest to taka furtka prawna do po prostu takiej plaży jak nasza uznanie 

za miejsce do kąpieli, myślę, że wszyscy jesteśmy świadomi, że nie spełniamy wszystkich 

kryteriów kąpieliska i dla nas jest to jedyna możliwość, żeby w jakiś sposób usankcjonować 

tą sytuację, czy są pytania do przedmiotowej uchwały, jeżeli nie, przystępujemy do 

głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2020 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, 

Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/158/2020 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

7) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2020, 
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projekt przedstawiła Pani Monika Niemier, kierownik Referatu Infrastruktury 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym 2020 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, 

Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/159/2020 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

 

8) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Zaniemyśl, 

projekt przedstawiła Pani Monika Niemier, kierownik Referatu Infrastruktury 

 

Głosowano w sprawie: 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/160/2020 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 
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9) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od 

właściciela nieruchomości i sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania 

odpadów komunalnych, projekt przedstawiła Pani Monika Niemier, kierownik Referatu 

Infrastruktury 

Głosowano w sprawie: 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od 

właściciela nieruchomości i sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania 

odpadów komunalnych 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/161/2020 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

 

10) w sprawie Regulaminu korzystania z sanitariatu usytuowanego w Zaniemyślu przy ul. 

Plażowej, projekt przedstawiła Pani Monika Niemier, kierownik Referatu Infrastruktury 

 

radny Tomasz Grabowski, mam pytanie, ponieważ jesteśmy cały czas w okresie pandemii 

czy przewidziane są środki dezynfekujące w środku albo na zewnątrz i kto o to zadba, i kto 

będzie kontrolował czy są w ogóle  
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Pani Monika Niemier, są zapewnione w tej chwili, w męskiej i damskiej toalecie jest na 

razie po jednym pojemniku, Pan, który sprząta przynajmniej raz dziennie ma również 

przecierać wszystkie baterie i klamki w drzwiach i zapewniamy oczywiście my jako 

zarządzający    

 

radna Katarzyna Gomułkiewicz, przywołujemy w podstawie jako artykuł czwarty ustawy     

o gospodarce komunalnej i zgodnie z tym przepisem organy stanowiące samorządu 

terytorialnego czyli Rada Gminy, w naszym przypadku, postanawiają o wysokości cen i opłat 

albo o sposobie ustalenia cen i opłat za usług komunalne oraz korzystanie z obiektów                        

i urządzeń użyteczności publicznej, w tej uchwale nie ustalamy wysokości cen i opłat ani 

nawet nie ustalamy sposobu ustalania cen i opłat, ale powierzamy te uprawnienia Wójtowi, 

Panie Mecenasie czy my możemy tak sobie żonglować kompetencjami 

 

Radca Prawny Marek Grzelak, Pani Przewodnicząca, Szanowna Rado, w tym przepisie                   

w dalszym odniesieniu stanowi się o tym, że Rada Gminy może upoważnić organ 

wykonawczy do ustalania stawek związanych z odpłatnością za sanitariat i to znajduje 

odzwierciedlenie w tekście projektu uchwały 

 

radna Katarzyna Gomułkiewicz, ok, dziękuję, mamy dwie literówki ale chyba nie 

będziemy zmieniać po tej ostatniej sytuacji, Pani kierownik przeczytała załącznik nr 1, 

faktycznie on nie jest tak tutaj numerowany, ale możemy się umówić, że jest numerowany 

załącznik nr 1 i oprócz tego mamy cale zamiast cele, to też możemy się umówić, że są cele 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  tak, te dwie literówki po prostu 

zostaną poprawione, czy jeszcze pytania do przedmiotowej uchwały 

  

Głosowano w sprawie: 

Regulaminu korzystania z sanitariatu usytuowanego w Zaniemyślu przy ul. Plażowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/162/2020 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, jedna myśl przyszła mi do głowy kiedy to czytałam, a 

potem mi uciekła, bo jest to Regulamin wg tytułu, nie tylko miał ustalać opłaty ale zasady 

korzystania, zastanawiam się czy to nie byłoby dobre miejsce, teraz już nie, ale żeby zapisać 

informację czy obiekt będzie monitorowany, bo pewnie będzie skoro tu uzasadnienie było, 

Pan Wójt przywoływał akty wandalizmu, które się zdarzały, nie będzie tego w Regulaminie 

ale jeżeli będzie monitoring to będzie o tym informacja na obiekcie, tak 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak oczywiście, Szanowni Państwo, w Regulaminie, 

sprawdzaliśmy to, nie musi być to zapisane, gdyż miejsca publiczne monitorujemy, a 

sanitariat jest też miejscem publicznym, na sanitariacie są już wywieszki, że obiekt jest 

monitorowany, na zewnątrz i wewnątrz, oczywiście tam gdzie jest to dopuszczalne, proszę się 

nie obawiać, że w kabinach, ale też chodzi nam o to, żeby ten płyn i środki dezynfekujące 

starczały dla wszystkich, a nie tylko dla jednej osoby i zabiera sobie ze sobą, wszystko jest 

nagrywane możemy to odtworzyć i nie daj Boże akty wandalizmu, przekonaliśmy się o tej 

sytuacji w tym naszym sanitariacie oczywiście automat, który założyliśmy w sanitariacie na 

plaży jest bardziej czuły już nie można wrzucić, tak jak tu poprzednio, przy małym Kościele, 

podkładki i też się drzwi otwierały, musi to być moneta, on rozpoznaje i dopiero drzwi się 

otwierają, i wszelkie informacje odnośnie monitorowania oczywiście Szanowni Państwo tam 

są na zewnątrz i będziemy to też, myślę, że jakąś informację puścimy na stronie internetowej 

czy na facebook-u, chcę też Państwa poinformować, o tym nie powiedziałem, że zgodnie                    

z wolą mieszkańców sołectwa Zaniemyśl zostały zamontowane kolejne dwie kamery 

monitoringu w Zaniemyślu na skrzyżowaniu ulicy Poznańskiej i Śremskiej, które cały obręb 

skrzyżowania już monitorują, podłączyliśmy do systemu, który jest w spółce, a więc 

sanitariacie, i tam też można to odtwarzać jakby następowały jakieś dewastacje i zniszczenia, 

i teraz akurat przygotujemy się już do tego, żeby oficjalnie przy wjazdach do Zaniemyśla też 

przy znakach miejscowości, że miejscowość jest monitorowana, żeby to też było dla 

wszystkich wjeżdżających, oczywiście tu próbujemy ominąć  opłaty, które się z tym wiążą, 
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szczególnie z dróg wojewódzkich, a mam nadzieję, że nam się to uda i wszyscy wjeżdżający 

na teren Zaniemyśla, ze wszystkich stron, czy drogami powiatowymi, czy wojewódzkimi też 

będą wiedzieli, że już mamy ten monitoring, może nie jeszcze w takim zakresie jak niektórzy 

mieszkańcy by oczekiwali ale coraz więcej tych kamer w różnych miejscach mamy 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  tak te dwie kamery są z funduszu 

sołeckiego, sołectwa Zaniemyśl, taka była wola właśnie zebrania sołeckiego 

 

radny Tomasz Grabowski, pierwsze pytanie nieaktualne radna Gomułkiewicz uprzedziła 

mnie a propos monitoringu, drugie pytanie, ponieważ zbliżamy się w tej chwili do szczytu 

sezonu czy jest jakaś służba w Zaniemyślu mówiąca czy powiedzmy kontrolująca te miejsca 

wszystkie, gdzie wszyscy parkują na trawnikach, czy to można jakoś wyegzekwować, żeby 

właśnie tych miejsc zielonych nam nie niszczyli, jeżeli już mówimy właśnie o kamerach 

 

Pani Monika Niemier, z służb tylko Policja w Środzie, patrole drogówki, ale te ilości, które 

są puszczane na Zaniemyśl, a staramy się naprawdę rozmawiać z Naczelnikiem Wydziału 

Ruchu Drogowego, żeby ich jak najwięcej, no nie zawsze się sprawdzają, widziałam sama 

wczoraj jak pojechałam na ulicę Plażową 

 

radny Tomasz Grabowski,  też byłem dlatego pytam 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  myślę, że to nie tylko ulica Plażowa 

ale za Szkołą Podstawową w Łęknie również cały ten plac w czasie wakacji, pomimo czasami 

tego, że plac przy OPS-ie stoi pusty to ludzie parkują właśnie tam na tych trawnikach za 

Szkołą Podstawową w Łęknie, za pałacem, to jest takie nagminne, myślę, że faktycznie warto 

by było może uczulić mieszkańców i zgłaszać po prostu takie sytuacje, w tej chwili tylko na 

Policję 

11) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2020, projekt przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  ja bym tylko chciała zapytać na kiedy 

jest przewidziane zawarcie tych umów 
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Wójt Gminy Krzysztof Urbas, konkretnie jeżeli chodzi o datę to Państwu nie powiem, 

myślę, że zaraz po sesji, zresztą już przygotowujemy przetarg na dostawę energii elektrycznej 

wraz z usługą dystrybucji, bo to w jednym pakiecie ten przetarg będzie, po otwarciu ofert 

wybierzemy dostawcę tej energii, i to jest jedno, jeżeli chodzi o odpady komunalne no to 

myślę, że po tym jak Wojewoda nam zatwierdzi dzisiejsze uchwały odnośnie Regulaminu                     

i utrzymania porządku będę mógł zgodnie z nową ustawą, z września ubiegłego roku, już 

ogłaszać przetarg na odbiór odpadów komunalnych i przygotowywać się do podpisania 

umowy z Jarocinem na zagospodarowanie zebranych odpadów od mieszkańców naszej 

Gminy na rok 2021 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  czyli rozumiem, że w tym okresie 

wakacyjnym te umowy będą zawarte 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak, chcemy to zrobić w okresie wakacyjnym, zobaczymy jak 

wyjdą nam, szczególnie przetargi na odbiór odpadów komunalnych i ta umowa, jakie to będą 

wartości, gdyż chcemy mieć ewentualnie czas na zmianę, chociaż nie chciałbym, opłaty 

śmieciowej dla naszych mieszkańców, a to jest pełna procedura, to trochę trwa i chciałbym ze 

spokojem jesienią przeprowadzić jak będzie konieczność, a chciałbym, żeby tej konieczności 

nie było, chociaż pewne zmiany będą, gdyż mieszkańcy wiosek mieli teraz odbierane, wiosek, 

miejscowości poza Zaniemyślem i Łęknem, mieli wszystko odbierane raz w miesiącu, a 

według nowego Regulaminu będą odbierane mieli odpady zmieszane i tak zwane zielone dwa 

razy w miesiącu tak jak Zaniemyśl, więc tutaj też będziemy to wszystko analizować      

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  ja mam jeszcze jedno pytanie, bo na 

wspólnej Komisji dopytałam o sprawy dotyczące postępowania przeciwko Powiatowi 

Średzkiemu odnośnie zniszczenia naszego dworku szwajcarskiego ale jeszcze jedno pytanie 

mnie nurtuje, kiedy będzie złożony pozew przeciwko Powiatowi Średzkiemu o zniszczenie 

domku szwajcarskiego, czy jakiś przedział czasowy, czy to jest kwestia miesiąca, dwóch, czy 

za pół roku 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, nie za pół roku to już mamy sprawę przegraną, zgodnie                  

z prawem po przejęciu przez Gminę Zaniemyśl wyspy mamy rok na wytoczenie procesu, a 

więc to musi być najpóźniej  wrzesień w tym roku, żebyśmy się zmieścili w tym terminie, ja 

myślę, że po tej sesji jak Państwo przyjmiecie tą korektę, ja tu mam częściowo jeszcze nie 
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wiem dokładnie jakie to będą kwoty już zabezpieczone, żebym mógł podpisać umowę z 

Kancelarią Ziemski i oni błyskawicznie będą przygotowywali pozew do Sądu, myślę, że to 

nastąpi w miesiącu lipcu, najpóźniej w sierpniu, musi być ten pozew w Sądzie złożony, 

pytanie kiedy się Sąd sprawą zajmie, to jest odrębna rzecz, ale my musimy czasowo zmieścić 

się w tym roku, na dzień dzisiejszy Państwu powiem, że mieliśmy obiecane kosztorysy 

odtworzenia domku szwajcarskiego w ubiegłym tygodniu, niestety nie dotarły do nas, ale 

mam nadzieję, że w tym tygodniu otrzymamy te kosztorysy, bo z tych kosztorysów będzie 

wynikała wielkość pozwu Gminy Zaniemyśl przeciwko Powiatowi Średzkiemu  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  czyli w ostatnim momencie ten projekt 

renowacji domku powstał, bo za chwilę mogło by się okazać, że nie będziemy mogli                         

o odszkodowanie się ubiegać 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, myśmy o tym, ja o tym 

wiedziałem doskonale, tak, że zaraz na początku roku umowa zgodnie z nowym budżetem                  

z projektantami, którzy też chcieli dłuższy czas, powiedziałem, że umowę zawieramy do 

końca czerwca, a jeszcze jak wam się uda uzgodnić z Konserwatorem wcześniej, żebyśmy się 

czasowo zmieścili, tak, że my tu cały czas rękę na pulsie trzymamy 

 

radna Katarzyna Gomułkiewicz, my bodaj w kwietniu na Komisji wspólnej, już pytałam                     

o to wprowadzenie wartości inwestycji po przetargach, środków jakie są niezbędne na 

realizację, inwestycje, w związku z rozstrzygnięciem przetargów, w tej zmianie są 

wprowadzone dwie te wartości dla drogi Płaczki-Śnieciska i dla przebudowy Rekreacyjnej                   

i Spacerowej na Zwoli, ale były też rozstrzygnięte już inne przetargi i mimo to nie 

umniejszamy tych kwot przeznaczonych na te inwestycje a w zamian za to powiększamy 

deficyt, to zawsze jest takie nieprzyjemne wrażenie, zwiększenie deficytu, czy no właśnie nie 

było dobrze pokazać, że jednak na te realizacje inwestycji nie potrzeba aż tak dużych kwot a 

jednak nie zwiększać deficytu 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, każdy może mieć inne odczucia, ja chcę wyjaśnić, że tu 

rzeczywiście nie chcieliśmy pogłębiać deficytu aż tak za bardzo, bo ja przypomnę, że ten 

deficyt, który nam wzrasta to jest spowodowane kwotą 340 tysięcy, których nie mamy                      

w pozycji dochody, chodzi o samochód strażacki, ale po ostatniej sesji była taka sugestia, że 

może wyłożymy na razie i zapiszemy w budżecie całą kwotę, łącznie z tą kwotą 340 tysięcy 
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złotych, żeby móc wcześniej ogłosić przetarg na ten samochód i to spowodowało, pozostałe, 

oczywiście Szanowni Państwo, kwoty ja się cieszę, że obserwujecie, one są taką jak gdyby 

gwarancją, gdyż te dochody no nie są realizowane tak jak żeśmy przewidywali, szczególnie 

przez budżet Państwa, odpisy z PIT-u, CIT-u, nie wiadomo też ile środków finansowych 

będziemy potrzebować na pokrycie kosztów związanych z naszą oświatą, szczególnie te 

podwyżki, które mają podobno nastąpić 1 września i to jest taki wentyl bezpieczeństwa, który 

sobie zostawiam, żeby móc pokryć, ale nie zwiększać w przyszłości deficytu, chociaż trudno 

dzisiaj powiedzieć w czerwcu jak zakończymy ten rok budżetowy 2020, też mówiłem na 

Komisji Państwu, że nie wszystkie zapisane, mniejszy czy większe nawet zadania 

realizujemy, czekamy, obserwujemy przychody do budżetu i pewne pozycje, które są 

zapisane itd., może nie będą w tym roku zrealizowane, myślę, że to tak już we wrześniu 

będziemy wiedzieć ile nam spadną dochody realizowane z zewnątrz tutaj też nie wiemy po 

dzisiejszej uchwale, ale mamy to mniej więcej wyszacowane jaka to może być kwota jeżeli 

chodzi o zwolnienia z podatku od nieruchomości, a powiem Państwu szczerze chciałem ten 

budżet tak jak ubiegłoroczny z dużym deficytem na koniec grudnia, zakończyć tak, żebyśmy 

nie brali kredytu, szczególnie kredytów na bieżące utrzymanie, bo to jest przejadanie 

pieniędzy, na inwestycje to jeszcze bym się zdecydował, która by służyła przez wiele lat, tak 

zrobiliśmy w ubiegłym roku, że wzięliśmy nie kredyt ale pożyczkę na kanalizację sanitarną 

Śniecisk, ona już jest, służy mieszkańcom, a teraz przez lata będziemy ja spłacać, tak więc 

sytuacja jest jak Państwo wiecie, nie tylko w naszym samorządzie, ale myślę, że w całym 

kraju jest niewiadomą wielką i tu ostrożnie działamy jeżeli chodzi o wydatki budżetowe, bo 

każdy przychód nas cieszy, będziemy mieli jeszcze dodatkowe dochody i to myślę, że na sesji 

już we wrześniu się okaże, bo oczekuję, że Urząd Marszałkowski nam jakieś środki tutaj                   

w formie dotacji nam przekaże, myślę, że te 340 tysięcy też otrzymamy na ten samochód, to 

wprowadzimy, a więc będziemy niwelować ten dość znaczny deficyt budżetu tegorocznego 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, czyli nie boimy się zwiększać deficytu, bo jeszcze 

będziemy dostawać pieniądz, tak, czy na samochód, czy na zdalną szkołę itd. 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak 

 

Pani Agnieszka Scheffler, jeśli mogę się wtrącić to ten plan 340 tysięcy, o którym mówi 

Wójt, środki otrzyma OSP, tak, po prostu będzie aneksowana umowa i wystąpimy do Państwa 

wtedy z propozycją zmniejszenia w tym planie wydatków o tą kwotę 
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Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tutaj jeszcze Państwu dodam, bo tu zresztą Przewodnicząca 

też na Komisji roboczej o tym mówiła, że dla mnie jest to trochę dziwne, że my, wiadomo, że 

budżet Gminy, w znacznej części pomaga finansowo zakupić ten samochód strażacki i też 

otrzymamy dodatkowe wsparcie, ale właścicielem tego pojazdu będzie Stowarzyszenie OSP, 

a nie Gmina Zaniemyśl, ale tak, ci, którzy dają pieniądze z zewnątrz tak to ma być, dzisiaj 

rozmawiałem z Komendantem Powiatowym Państwowej Straży Pożarnej też się dziwił 

dlaczego tak decydenci zdecydowali, obiecał, że na pewno w najbliższych trzech tygodniach 

już będziemy mieli promesę na te 340 tysięcy, w związku, Państwo się domyślacie, co przed 

nami, dwudziestego ósmego i ewentualnie, więc to szybko tak, i może dobrze, bo 340 tysięcy 

będziemy mieli zagwarantowane przy otwarciu może już przetargu nawet    

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2020 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/163/2020 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

12) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, projekt 

przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/164/2020 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 

 

13) w sprawie skargi na kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu, projekt 

przedstawiła radna Katarzyna Gomułkiewicz 

 

Głosowano w sprawie: 

skargi na kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr XX/165/2020 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  zanim przekażę Państwu głos, 

chciałabym odczytać apel Rady Powiatu Średzkiego, na prośbę Przewodniczącej Rady 

Powiatu Średzkiego Pani Małgorzaty Fertały, jest to Apel Powiatu Średzkiego z dnia 28 maja 

2020 r. w sprawie ograniczenia koszenia trawy 
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chciałam też poinformować, że przedmiotowy Apel został umieszczony na stronie Gminy 

Zaniemyśl w aktualnościach, będzie też wywieszony, jest już wywieszony na tablicy ogłoszeń 

tak, żeby każdy z mieszkańców mógł się z nim zapoznać, jeżeli ktoś może dostosować się do 

prośby to serdecznie zapraszamy, wolne głosy i wnioski, czy ktoś z Państwa w tym punkcie 

chcę się wypowiedzieć, radny Tomasz Grabowski, bardzo proszę  

radny Tomasz Grabowski, zbliża się sezon wielkimi krokami, najemca wyspę już 

uruchomił, tak naprawdę jest czynna dla zwiedzających, ja mam pytanie, bo to nie zostało do 

tej pory uregulowane, co z pomostem na wyspę, jak to zostało uzgodnione z Powiatem, czy 

my w tej chwili korzystamy bezpłatnie, czy ponosimy jakieś opłaty, czy może zasugerowali 

nam kupienie tego pomostu i zapłacenie za niego w całości 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, za pomost, który łączy wyspę z brzegiem jeziora Gmina 

Zaniemyśl nie płaci żadnych pieniędzy, oczywiście spółka PCI wystąpiła bodajże w ubiegłym 

roku czy na początku tego roku, żebyśmy się wypowiedzieli na temat tego pomostu, my 

uważamy, że ta inwestycja Powiatu tak jak i kuchnia dobudowana do jednego budynku nie 

była umową obwarowana, środki finansowe oczywiście wydał Powiat czy Powiatowe 

Centrum Rozwoju i nie czujemy się tutaj zobowiązani do tego, żeby regulować, wiem, że 

PCI, Powiatowe Centrum Inwestycji rozmawiało z dzierżawcą wyspy i proponowało tam 

jakiś czynsz za ten pomost i za tą dobudowaną kuchnię, ale jak się rozmowy, my jesteśmy 

poza tym, skończyły to nie wiem, no nie zamierzam płacić za ten most po prostu postawiono, 

pozwolenie na budowę, rozebrać to nie jest tak też, że się podjeżdża tylko trzeba mieć 

wszystkie dokumenty na to, a ten most został pobudowany taki jaki jest został, nie jest on 

zbyt bezpieczny uważam, są różne inne klocki, które można by było, bardziej bezpieczne, 

bardziej przyjazne człowiekowi i tak wygląda sytuacja na dzień dzisiejszy 

 

radny Tomasz Grabowski, nie ma jako takiego ryzyka, że rozbiorą nam go przed sezonem, 

zabiorą  

 

 Wójt Gminy Krzysztof Urbas, myślę, że nie 

 

radny Tomasz Grabowski, i pytanie z tym związane, czy w związku z tym, gdyby by się 

taka sytuacja zdarzyła, gdyby miała takie miejsce,  jesteśmy w tej chwili zagwarantować już 
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pływanie promu, bo wiem, że badania techniczne ma, czy mamy jakiegoś przewoźnika, 

jakiegoś tam operatora 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, to znaczy, tu operatora my nie, dzierżawca ma to zapisane w 

umowie dzierżawy, że prom, na który Gmina otrzymała wszystkie pozwolenia, atesty, 

stosowne świadectwa i też zresztą to jest zapisane, chyba,  i też rozmawiając przed 

podpisaniem umowy z dzierżawcą, żeby czynił wszelkie starania, żeby znalazł przede 

wszystkim promowego, bo to jest największy problem, bo część osób po prostu się boi tym 

mostem, starszych szczególnie wchodzić na wyspę, żeby była taka możliwość w ciągu 

sezonu, żeby te osoby mogły przepłynąć promem, ostatnio nie mieliśmy kontaktu tak 

bezpośredniego z dzierżawcą, Państwo wiecie COVID, my tylko emailami, Referat 

Rolnictwa, Pani Basia się kontaktuje czy telefonicznie, myślę, że przyjdzie czas, żebyśmy się 

spotkali jeszcze raz te kwestie omówili 

 

radny Tomasz Grabowski, jeszcze jedno pytanie mam, ile zaplanowaliśmy lokali 

wyborczych i czy mamy pełną obsadę na wybory, bo za dwa tygodnie są wybory, żeby się nie 

okazało, że gdzieś nie zabezpieczyliśmy  

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak obwodowe komisje wyborcze w Gminie Zaniemyśl będą 

cztery, tak jak zawsze, a więc tutaj w tej sali GOK-u, w świetlicy Szkoły Podstawowej                           

w Zaniemyślu, w Czarnotkach, w budynku dawnej Szkoły, obecnie tam jest Przedszkole                  

i w Śnieciskach w Szkole Podstawowej, jeżeli chodzi o skład obwodowych komisji 

wyborczych to na szczęście, bo chciałbym, żeby te wybory wreszcie się odbyły, mamy pełne 

składy i myślę, że członkowie obwodowych komisji jak się dobrze poukładają itd. to nie będą 

tak jak ustawodawca zapisał, że trzy osoby będą pracować dwadzieścia cztery czy ileś godzin, 

ale mamy większe składy np. w tym pomieszczeniu będzie, w obwodowej komisji wyborczej, 

będzie pracowało jedenaście osób, a więc mogą sobie podzielić, tak Pani Basiu, bo Pani się 

tym zajmuje, w Zaniemyślu tez jest w Szkole, jest maksymalne składy, tak, że nie powinno 

być problemu, oczywiście Przewodniczący komisji to jest jego zadanie, żeby tak pracę 

rozłożył, żeby sprawnie to się odbyło, analizujemy cały czas, czekamy na wytyczne, wiele 

rzeczy jest jeszcze niewiadomych, my tu sami analizujemy, ile osób będzie mogło być tu                 

w tej sali, jak to porozkładać,  w ostatnich dniach zamówiliśmy dla obwodowych komisji te 

pleksy, żeby też była ochrona dla tych osób, na razie jeszcze pieniądze z Państwowej Komisji 

Wyborczej mamy do dyspozycji, te które otrzymaliśmy, ale jest wiele niewiadomych, które, 



42 

 

myślę, że będą do ostatniego dnia się  tutaj do nas dochodziły te rozstrzygnięcia, ale mam 

nadzieję, że uda nam się sprawnie przeprowadzić te wybory, jeszcze nie wiadomo, ale prawdo 

podobnie tak, że to nie będzie, że zakończenie głosowania i komisja obwodowa zaczyna 

liczyć głosy, tak, będzie przerwa z tego co wiem, dwadzieścia cztery godziny i komisja 

znowu się schodzi i zaczyna robić tą pracę, a więc przeliczać oddane głosy w poszczególnych 

obwodowych komisjach wyborczych, tutaj też, jak mieszkańcy mnie słuchają, bo też czekamy 

na wytyczne od Państwowej Komisji Wyborczej, nie chcemy kupować jednorazowych 

długopisów w ogromnych ilościach, bo to są znaczne pieniądze, myśmy dostali na wybory 

8.900,00 złotych i zastanawiamy się na co to wydać, a same długopisy dla wszystkich 

wyborców to kwota byłaby około 5 tys. złotych, a gdzie tutaj te pleksy i tak dalej, no przecież 

z budżetu, no jak z budżetu nie będziemy dokładać do tego, więc taki apel i pewnie do będzie 

może w ostatnim tygodniu do wyborców, żeby każdy przychodził z własnym długopisem, ale 

część kupimy i zabezpieczymy dla każdej obwodowej komisji wyborczej jak ktoś przyjdzie 

bez długopisu no to też będą jednorazówki udostępnione ale nie chcemy generować tutaj 

kosztów dodatkowych szczególnie z budżetu 

 

radny Tomasz Grabowski, jeszcze jedno pytanie, bo tak jak mówiłem zbliżamy się wielkimi 

krokami do sezonu letniego, czy w związku z tym, że GOK działa w zawężonym zakresie czy 

są zaplanowane jakieś akcje na lato typu kino letnie, czy tak jak było występy, występy 

bardziej powiedzmy potańcówki czy jakieś tam spotkania przy plaży 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, raczej potańcówek sobie nie wyobrażam, żeby były, no bo 

tak samo jak Rząd zezwolił robić wesela, wówczas wesela na 150 osób, no jak wesele i nie 

potańczyć no to dwie osoby są nie w odległości 2 metrów i tutaj chyba tego nie będzie, ale 

coś dyrektor mi wspominał, że czyni starania, żeby zrobić kino letnie, na jakim etapie to jest 

nie potrafię w tej chwili odpowiedzieć Państwu, jeżeli taka będzie możliwość to na pewno 

będzie robił wszystko, żeby coś uatrakcyjnić, pytanie czy to będzie tam, czy to będzie tutaj                

w tej sali to też Pan dyrektor się zastanawia, gdyż opanować teren otwarty, odległości itd., jest 

trudniej niż w tej sali, bo wiadomo ile osób może wejść, porozkładać krzesła tylko pytanie 

znowu jest takie, czy latem przy ładnej pogodzie, w sobotę, tu do tej sali przyjdą widzowie, 

bo wiadomo w plenerze też inaczej jest niż latem w tej sali,  zimą to jak najbardziej ale te 

kwestie, myślę, że jak tylko coś takiego będzie rozstrzygnięte to te kwestie podamy i na 

stronie internetowej GOK-u i na stronie internetowej Gminy 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pan dyrektor ma zapewnione środki 

ostatnim przesunięciem budżetowym, mam nadzieję, że dobrze je wykorzysta na pożytek 

mieszkańców i pewnie wiele ciekawych imprez pomimo takich warunków jakie są w tej 

chwili będzie w stanie nam zapewnić, taką mam nadzieję i będziemy pilnie obserwować czym 

popisze się nasz Pan dyrektor, czy jeszcze w wolnych głosach i wnioskach macie Państwo 

jakieś spostrzeżenia, jeżeli nie to chciałabym bardzo serdecznie podziękować, pożegnać się              

i zakończyć XX sesję Rady Gminy Zaniemyśl 

 

9. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Justyna Dąbrowska 

 

  

  

 

Przygotował(a): Barbara Madajczak 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


